

Styremøtereferat Tromsø Ryttersportsklubb 10.09.2025

Til stede: Yvonne Ålangen, Martin Bendiksen, Ann-Lill Johansen Rosvold, Jeanette Johansen, Ragnhild Wold, Marit Falkegård og Jan Roger Vollan.

Møtet foregår som et telefon/videomøte.

1. Økonomisk situasjon

Det er 427 965 kr på driftskonto per d.d. 210 500 kr i utestående fakturaer som skal betales ila. inneværende måned, herunder blant annet en stor faktura til Bravida for utskifting av lys. 300 500 kr forventes inn med forfall i disse dager, hovedsakelig stallregninger og fakturaer for ridekurs inneværende semester.

Sponsoravtaler som ble tegnet for 2 år i fjor høst skal også faktureres i disse dager.

Det har vært avholdt to store stevner, Kretsmesterskap i dressur og Regionsmesterskap i sprangridning. Disse stevnene har gått med et marginalt overskudd, se eget punkt.

2. Timebanken

Google meet-møte med Timebanken i morgen kl 20 for demonstrasjon av Timebanken sitt system for registrering av dugnadstimer. Møtet vil bli tatt opp slik at det er mulig å se på i ettertid for de som ikke får vært med.

3. Underlagsdugnad

Det planlegges underlagsdugnad i store ridehus søndag kl 12, Jeanette tar initiativ og oppretter arrangement på fb. Det er nødt til å gjøres en durabelig innsats dersom det skal være mulig å kjøre sprangtreninger innendørs i vinter da underlaget ligger så ujevnt og flere steder er så tynt at man er rett på betongen. Gravemaskinen må repareres, så det må jobbes med håndkraft med å flytte underlaget, og så harves med storktrokken etterpå.

4. Søknader oppstallører

Anna Løksa sin søknad om stallplass innvilges. Hun får tilbud om stallplass i gammelstallen. Anja Molund har også takket ja til plass i gammelstallen og signerer kontrakt i morgen. Videre har Siren Fagerheim takket ja til stallplass i gammelstallen med innflyttingsdato tentativt 1. november.

5. Unntatt offentlighet

6. Status ansatte

Kelly Banfield er nå ansatt i deltidstilling som stallmedarbeider, 14,5 timer per uke. Hovedsakelig arbeidstid fra morgenen av for å kunne bistå med fôring og utslipp samt stallarbeid.

Ann-Lill, Martin og Varg skal ha møte med de ansatte angående arbeidsoppgavene i stallen. Opprinnelig planlagt denne uken, men måtte utsettes pga. sykdom.

Vi har fått søknad fra en utenlandsk stallmedarbeider med gode referanser som vil kunne jobbe fra desember og frem til sommeren. Dette vil kunne gi muligheter for å tilby utslipp alle hverdager, etc. Ann-Lill setter opp budsjett mtp. om vi har økonomisk spillerom for dette per nå. Deretter fatter vi vedtak mtp. om vi kan tilby ansettelse.

7. Plass disponibel på høyloftet i gammelstallen

Hver oppstallør har et avmerket område på høyloftet hvor privat skap, etc. kan settes. Det skal ikke benyttes mer plass enn dette per oppstallør.

8. Resultater etter stevnene

Både KM dressur og RM sprang har gått med marginale overskudd. I fremtiden bør det legges ned større og tidligere innsats med å få sponsorer til stevner, da dette kan gjøre det mulig å få større overskudd. Begge stevnene hadde én sponsor hver (hhv. Harila og Porsche) som hver bidro med 5000 kr.

Foreslås at klubben kommer med innspill til kretsen mtp. statutter for mesterskap, f.eks. at det ikke bør være krav om banebygger 2 på RM fordi det gjør at man må hente ekstern banebygger som utgjør en betydelig merkostnad. Økte priser på transport og hotell gjør at dagens tilskudd fra kretsen ikke monner like mye som før, burde satsene for kretsens bidrag til disse mesterskapene økes? Sportskomiteen tar saken videre.

9. Medlemsmøte

Jeanette foreslår at det bør kalles inn til et medlemsmøte i høst for alle klubbens medlemmer for å få ut viktig informasjon til alle om hva som skjer i klubben, kommende arrangementer, dugnader og andre planer.

Det er blant annet et behov for å øke forståelsen blant både oppstallører og andre medlemmer hvor viktig salgsdugnader er for å kunne sikre inntekter til å drifte og vedlikeholde anlegget vi har. Mange andre idrettslag har betydelig fler salgsdugnader, loddsalg og annen dugnad enn vi har, og allikevel mye mer deltagelse.

Hvordan kan vi øke deltagelsen? Mulig å legge inn tydelig beskjed når man melder seg inn i klubben om at man plikter å delta på dugnader? Andre klubber har for eksempel «kjøpstvang» hvor medlemmer må selv legge ut for varene de skal selge for klubben. Dette vil vi helst ikke være nødt til.

Mye arbeid for styret de kommende ukene, foreslås at vi setter en dato for medlemsmøte på neste styremøte 23/9.

10. Bravidaskilt

Jan Roger forsøker å få respons fra anlegg og andre om hjelp til å henge opp skiltet. Må være minst 2 stk og det kreves stige.

11. Finne oversikt over sponsoravtaler

Yvonne kontakter Irina og ber om at disse oversendes. Martin jobber med saken med fildeling slik at sponsorkomiteen og styret kan ha felles arbeidsflyt og deling av dokumenter.

12. Møkkhåndtering

Da Workinn ikke har hatt kapasitet til å kjøre bort møkk de siste ukene har vi måttet engasjere MEMM til å kjøre bort møkk. Jan Roger kontakter bonden og får vite hvor mange lass som er kjørt dit den siste uka (estimeres til å være bare 3-4 lass). Jan Roger kontakter også MEMM og spør om en tidshorisont for å få tømt begge møkkahusene.

13. Møte med Tromsø kommune

Mail fra kommunen om at det skal etableres en ny tilskuddsordning i Tromsø kommune som erstatter dagens ordning med fast tilskudd til idrettslag. Vi er kalt inn til møte fredag 19/9 kl 13. Yvonne og Martin, evt. Jan Roger, stiller på vegne av styret.

14. Leilighet 1. etasje

Må skiftes vinduer også her mtp. sikker rømningsvei ved brann. Foreslås at vi tar en ny befaring av leiligheta mtp. oppgraderingsbehov. Har en søknad inne fra potensiell ny stallmedarbeider som også vil være i behov av bolig.

Neste styremøte avholdes 23.09.25 kl 19.